
ACTA DE LA SESIÓN ORDINARIA, CELEBRADA POR LA JUNTA MUNICIPAL DE 
DISTRITO SUR EL DÍA  27 DE ENERO 2020.

------------------------------------------------------------

Nº y Clase de Sesión: 4/2020  Ordinaria. 

Día y hora: 27 de enero de 2020 a las 20:00 h.

ASISTENTES:

PRESIDENTA 

Dña. MARIA CARMEN RIBERA SORIANO

VICE-PRESIDENTA 

Dña. MARIA JESÚS GARRIDO MOYA

VOCALES

Concejales designados por Grupos Políticos Municipales

Dña. PATRICIA PUERTA BARBERA Grupo Municipal PSOE

Personas designadas por Alcaldía

D. RAFAEL SERRANO RUIZ

Dña. MARIA ISABEL GRANERO MOYA

Representantes de asociaciones de vecinos. 

D. ALBERTO RAMOS RENAU AAVV. SAN JAIME

D. M.ANGEL GUILLAMON NACHES AAVV. VIRGEN DE LIDON

D. JOSÉ OSCAR SÁNCHEZ RAMOS AAVV. LA ADUANA

D. LUIS LÓPEZ LÓPEZ AAVV. MAESTRIA

Representantes de las AMPA

D. JORGE ERNESTO PORCAR AMPA CEIP ANTONIO ARMELLES 
DOMENECH

SECRETARIA

Dª. ELISABETH BREVA ALMERICH 
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NO ASISTEN:

D. MANUEL PEGUEROLES BELMONTE

D. JOSÉ L. GÓMEZ SÁNCHEZ

EXCUSAN ASISTENCIA

D. FRANCESC MEZQUITA PATUEL

Orden del día. 

1º.- Aprobación si es procedente del acta correspondiente a la sesión ordinaria de 
la Junta de Distrito Sur de fecha 23 de diciembre de 2019

2º.- Informe de la Presidenta

3º.- Despacho extraordinario

4º.- Ruegos y preguntas.

En  la  Tenencia  de  Alcaldía  Sur,  en  la  calle  Ricardo  Catalán,  esquina  Joaquín 
Marques, del  Ayuntamiento de Castellón de la Plana, siendo las 20:00 del día 27 de enero 
de dos mil veinte, bajo la presidencia del Ilma. Señora Teniente de Alcalde, Doña Mª Carmen 
Ribera Soriano,  se reúnen los señores y señoras arriba señalados al  objeto de celebrar 
sesión ordinaria del Consejo Municipal de Distrito  SUR , con mi asistencia como Secretaria 
Delegada del Consejo para dar fe del acto.

Comprobado el  quorum de asistencia  por la  Presidencia  se procede a iniciar  la 
sesión pasando a tratar los puntos incluidos en el orden del día. 

1º.- APROBACION

Por  no  existir  objeciones  al  borrador  de  las  actas  de  la  sesión  extraordinaria, 
celebrada el día 23 de diciembre de 2019 por unanimidad se acuerda aprobarla. 

 2º.- INFORME DE LA PRESIDENTA 

La Sra. Presidenta informa en la Calle José Sánchez Adell, en la esquina que que 
habían dos árboles se instalarán dos sillones.
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También  comunica  que  en  la  Calle  Maestro  Felip,  donde  esta  el  colegio  Juan 
Bautista Porcar, debajo de las ventanas de las aulas de clase hay unos bancos que los van 
a quitar  y  ubicar  en otro lugar,  ya que se ponen jóvenes alzando la voz y molestan al 
alumnado, intentaran ubicarlos en otro lugar cercano.

Desde los distintos departamentos, informan

Examinada la solicitud de D. Manuel Pegueroles respecto a la instalación de paso 
de  peatones  elevado  en  la  calle  Músico  Pascual  Asensio  para  evitar  circulación  a  la 
velocidad excesiva de vehículos se indica que, se esta redactando proyecto de actuación en 
el que se contemplan calmados de tráfico en dicho vial.

Con respecto a la solicitud de Dña. Mª Isabel Granero Moya, sobre la instalación de 
una  reserva  de  estacionamiento  para  motos  en  la  calle  Juan  Ramón  Jiménez,  vista  la 
necesidad, en fecha 24 de enero se procedió a la instalación del mismo.

La AA.VV. SAN PABLO, solicitó instalación de badenes en la Avenida Campo de 
Montiel y en la calle Calar del Mundo, para evitar la circulación a velocidad excesiva de 
vehículos se indica que, existe proyecto en el que se contempla actuar en dichos viales.

Al  respecto  de  la  solicitud  de  las  AA.VV.  MAESTRIA,  sobre  la  concienciación 
ciudadana sobre el aumento de enseres abandonados en la calle, informan que en la página 
del Ayuntamiento figura un teléfono para la recogida consensuada con los vecinos de lunes 
a  viernes:  964216134,  no  obstante,  desde  la  problemática,  se  esta  trabajando  en  una 
campaña de concienciación en materia de reciclaje.

AMPA Isidoro Andrés Villarroya, solicito la instalación de una pequeña puerta para 
acceder  los  padres  en  extraescolares  por  la  Avda.  Casalduch,  desde  el  departamento 
correspondiente nos comunican que no es el procedimiento adecuado para pedirlo, lo debe 
realizar o bien el conserje o el director del centro por el conducto adecuado.

También a la insistencia una vez mas de la  posibilidad de podar “els  lledoners” 
antes de que caigan los frutos ya que ensucian mucho, informan que la operación de podas 
de lledoners se realiza como una operación habitual de mantenimiento, cada varios años, ya 
que no es necesario hacer podas más intensas y no es bueno para los árboles.

La AA.VV. SAN PABLO, sobre la solicitud una vez más de instalar un contenedor de 
basura  en  la  Calle  Infantes,  informa  que  ya  han  respondido  varias  veces  a  la  misma, 
indicando que existen otros contenedores próximo 

3º.- DESPACHO EXTRAORDINARIO

No  existiendo  ningún  asunto  de  Despacho  Extraordinario,  se  pasa  al  punto 
siguiente del orden del día.
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             4º.- RUEGOS Y PREGUNTAS

AA.VV. MAESTRIA

El Sr. López presenta escrito con la relación de peticiones realizadas por registro y 
de las que no han obtenido respuesta, por lo que solicita se insista al respecto.

19/11/2019-2019-E-SE-8124  ; Solicitan  una  reunión  con  el  concejal  de  movilidad 
sostenible y uso del espacio público Jorge Ribes Vicente. El motivo de la reunión es tratar 
los problemas de seguridad vial,la  movilidad y accesibilidad  en el  entorno del  barrio  de 
Maestría,  en  concreto  en la  zona de la  “supermanzana”,  República  Argentina  y  Jacinto 
Benavente.

04/04/2019-2019-E-SE-2044; Instar al Ayuntamiento a remodelar (o añadir) los pasos 
de peatones y cruces la calle República Argentina para cumplir normativas de accesibilidad 
y normativas de seguridad vial. Por ejemplo: actualmente hay problemas de visibilidad (tanto 
para peatones como para vehículos) en todos los cruces con calles perpendiculares que 
entran o salen de República Argentina. También faltan pasos de cebra y/o son inadecuados, 
al igual que los rebajes.

04/04/2019-2019-E-SE-2043; Instamos  al  Ayuntamiento  a  realizar  una  revisión 
exhaustiva de la seguridad vial y accesibilidad de la calle Jacinto Benavente, en especial a 
la altura del cruce con la calle Figueroles. Los cruces, pasos de cebra, rebajes, paradas de 
autobús, limites de velocidad etc. se encuentra adecuados y definidos a cuando esta calle 
era  secundaria  y  de  único  sentido  cuando  actualmente  se  trata  de  un  eje  principal  de 
circulación y de doble sentido. En dicho cruce en concreto

04/04/2019-2019-E-SE-2042; Instar  al  Ayuntamiento a mejorar la accesibilidad del 
paseo central  de “Parque Oeste” adecuando a la normativa la accesibilidad existente los 
rebajes actuales. Los actuales rebajes son estrechos, con pendiente y se encuentran en mal 
estado.

04/04/2019-2019-E-SE-2039; Desde la Asociación de vecinos Maestría solicitamos el 
reasfaltado de la calle  Padre Jofre en el  lateral  que discurre junto al  Hospital  Provincial 
debido al estado que presenta la calzada. Se adjunta plano.

También solicita la instalación de bolardos en las esquinas de la “supermanzana”, 
comenta que son conocedores que hasta el momento se ha denegado la instalación de los 
mismos basándose  en el  informe de bomberos  que dice  los  vehículos  de emergencias 
necesitan 5 metros de giro y por ello  queremos que en caso de una nueva denegación 
solicitan respuesta a las siguientes preguntas:

- ¿hasta que punto es imprescindible el requisito de los 5 metros cuando desde la 
reforma los vehículos de emergencia que tienen que entrar lo hacen normalmente en línea 
recta, en dirección contraria si es necesario?

- ¿como se compatibiliza esta negativa con la falta de seguridad para los peatones 
que implica que los coches circulen libremente sobre las aceras?

- ¿como podrán disponer los vehículos de emergencia de estos 5 metros si, como es 
habitual, hay coches aparcados encima de las aceras que suponen un obstáculo similar a 
los bolardos?
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La  Asociación  propone  como  alternativa  la  instalación  de  los  bolardos  pero 
retranqueados, es decir, un poco más adentro del bordillo (lo que sea necesario) de modo 
que se respeten los 5 metros y no se contradiga el dicho informe. Si también se deniega 
solicitan repuesta de esta decisión.

Con respecto a la iluminación, comenta que con motivo de la próxima renovación del 
alumbrado  público  de  la  ciudad,  solicitan  conocer  los  niveles  de  iluminación  (potencia, 
lúmenes,  ….)  actuales  y  los  que  quedaran  tras  el  cambio,  con  respecto  a  República 
Argentina (entra Padre Jofre y Parque Oeste), Jorge Juan, Lepanto, Barrachina, Felix Breva 
(todas ellas  entre  los  dos tramos que parte  República  Argentina),  Sidro  Vilarroig,  Pintor 
Camarón y Figueroles.

El Sr. López comenta a los presente información con respecto a la auditoría realizada 
con motivo de la “gran manzana”

D. RAFAEL SERRANO RUIZ

Quiere realizar  una queja con respecto al  contacto que se les ha facilitado de la 
Policía Local, ya que nunca pueden acceder porque no contestan al teléfono. 

Comenta que la linea N7 en Magdalena no debería de entra por la Avda. de Valencia 
y si por la Gran Vía Tárrega Monteblanco.

Informa que una vecina de la Calle Músico Pascual Asencio, reclama la eliminación 
del carril bici por encima de la acera. 

AMPA CEIP ANTONIO ARMELLES DOMENCH

El Señor Ernesto comenta que el el Colegio Armelles, van a remodelarlo y solicita 
información al respecto de que va a pasar con el alumnado.

AA.VV. VIRGEN DE LIDON

El Sr. Guillamón, insiste como en veces anteriores que el local de la Asociación no 
cumple con la Ley de Accesibilidad (no tiene ascensor). 

Reclama la necesidad en la Calle La Panderola, junto al Lidl, de la instalación de un 
semáforo, ya que es muy peligroso cruzar.

AA.VV. SAN JAIME

Insiste una vez mas en la necesidad de instalar una papelera-cenicero en el Centro 
Cívico del Grupo.

También reclama la instalación en el grupo de una fuente, mesa pin-pong, aparatos 
para ejercicio de mayores, ….

Pregunta sobre la reunión con el Sr. Toledo, la Sra. Puerta le comenta que hablo con 
el y de momento no hay nada más, el Sr. Toledo informo que no tiene ningún problema en 
reunirse pero no les va a informar de nada más al respecto porque no tiene más noticias.
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También informa el Sr. Ramos de la necesidad de podar los árboles del Grupo, así 
como la poda y limpieza de las palmeras de la puerta del Centro Cívico y el parque infantil.

Comunica el Sr. Ramos que en el Camino Roquetes hay un solar donde tiran mucha 
basura,  ver  la  posibilidad  de vallarlo  o  poner  más contenedores,  también  informan que 
arreglan coches y tiran los restos de aceite

Informa también que hay una persona que repara coches en el solar de camino de 
acceso al barrio, en la primera casa, arreglan coches y tiran los restos de aceite al pozo.

El Sr. Ramos, solicita una reunión con Jorge Ribes, sobre el tema autobús en la línea 
de Almazora.

Informa que en la entrada del Grupo hay un gran charco, se ha solicitado durante 
más de 4 años,  lo visitaron los técnicos junto a la Teniente de Alcalde, pero no se ha dado 
ninguna solución, se debería de abrir uno de los desagües que hay para darle solución, el 
técnico comento la posibilidad de asfaltar y hacer desnivel.

AA.VV. LA ADUANA

El Sr. Sánchez, comenta que en Sierra Cazorla hay una rama rota colgando del árbol 
y no la retiran pudiendo causar daños.

Solicita una vez más el repintado de las rallas en el semáforo

Informa que ya han quitado los escombros del solar de los grafitis, y también han 
pasado a revisar las farolas .

Y  siendo  las  veinte  una  horas  y  cinco  minutos  de  la  fecha  indicada  en  el 
encabezamiento,  por no haber más asuntos que tratar,  el  señora Presidenta levanta la 
sesión, de todo lo cual, como Secretaria doy fe y, para que conste, levanto la presente acta 
que firmo junto con la Sra Presidenta de la Junta  Municipal de Distrito SUR
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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA,  CELEBRADA PER LA JUNTA MUNICIPAL DE 
DISTRICTE SUD EL DIA 27 DE GENER 2020

------------------------------------------------------------

Núm. i classe de sessió: 4/2020 ordinària 

Dia i hora: 27 de gener de 2020 a les 20:00 h

ASSISTENTS:

PRESIDENTA 

MARÍA CARMEN RIBERA SORIANO

VICEPRESIDENTA 

MARÍA JESÚS GARRIDO MOYA

VOCALS

Regidors designats per grups polítics municipals

PATRICIA PUERTA BARBERÁ Grup municipal PSOE

Persones designades per Alcaldia

RAFAEL SERRANO RUIZ

MARÍA ISABEL GRANERO MOYA

Representants d’associacions de veïns 

ALBERTO RAMOS RENAU AV SANT JAUME

M. ÁNGEL GUILLAMÓN NACHES AV MARE DE DÉU DEL LLEDÓ

JOSÉ ÓSCAR SÁNCHEZ RAMOS AV LA ADUANA

LUIS LÓPEZ LÓPEZ AV MAESTRÍA

Representants de les AMPA

JORGE ERNESTO PORCAR AMPA CEIP ANTONIO ARMELLES 
DOMÉNECH

SECRETÀRIA

ELISABETH BREVA ALMERICH 
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NO HI ASSISTEIXEN:

MANUEL PEGUEROLES BELMONTE

JOSÉ L. GÓMEZ SÁNCHEZ

EXCUSEN L’ASSISTÈNCIA

FRANCESC MEZQUITA PATUEL

Ordre del dia

1r - Aprovació, si és el cas, de l’acta corresponent a la sessió ordinària de la Junta 
de Districte Sud de data 23 de desembre de 2019

2n - Informe de la presidenta

3r - Despatx extraordinari

4t - Precs i preguntes

A la Tinència d'Alcaldia Sud, al carrer Ricard Català, cantó amb Joaquín Marqués, de 
l'Ajuntament de Castelló de la Plana, quan són les 20:00 del dia 27 de gener de dos mil vint, 
sota la presidència de la tinent d'Alcaldia María Carmen Ribera Soriano, es reuneixen els 
senyors  i  les  senyores  dalt  assenyalats  a  fi  de  celebrar  sessió  ordinària  del  Consell 
Municipal de Districte Sud, amb la meua assistència com a secretària delegada del Consell 
per a donar fe de l'acte.

Comprovat  el  quòrum  d'assistència  per  la  presidència,  es  procedeix  a  iniciar  la  sessió 
passant a tractar els punts inclosos en l'ordre del dia. 

1r - APROVACIÓ

Com  que  no  existeixen  objeccions  a  l'esborrany  de  les  actes  de  la  sessió 
extraordinària, celebrada el dia 23 de desembre de 2019, per unanimitat s'acorda aprovar-la. 
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 2n - INFORME DE LA PRESIDENTA 

La presidenta informa que al carrer José Sánchez Adell,  al cantó on hi havia dos 
arbres, s’instal·laran dos butaques.

També comunica que al carrer Mestre Felip, on està el col·legi Juan Bautista Porcar, 
davall de les finestres de les aules de classe hi ha uns bancs que es llevaran i s’ubicaran en 
un altre lloc pròxim, ja que s’hi posen joves que alcen la veu i molesten l'alumnat.

Des dels distints departaments informen:

Examinada la sol·licitud de Manuel Pegueroles respecte a la instal·lació d’un pas de 
vianants  elevat  al  carrer  Músic  Pascual  Asensio  per  a evitar  la  circulació  de vehicles  a 
velocitat excessiva, s'indica que s'està redactant un projecte d'actuació en què es contempla 
calmar el trànsit al vial esmentat.

Pel que fa a la sol·licitud de María Isabel Granero Moya sobre la instal·lació d'una 
reserva d'estacionament per a motos al carrer Juan Ramón Jiménez, vista la necessitat, en 
data 24 de gener, es va procedir a instal·lar-se.

L’AV SATANT PAU va sol·licitar instal·lar ressalts a l’avinguda Camp de Montiel i al 
carrer Calar del Món, per a evitar la circulació de vehicles a velocitat excessiva. S’indica que 
hi ha un projecte en què es contempla actuar en els vials esmentats.

Quant a la  sol·licitud  de l’AV MAESTRÍA sobre la  conscienciació  ciutadana sobre 
l'augment d'efectes abandonats al carrer, informen que en la pàgina de l'Ajuntament figura 
un telèfon per a la recollida consensuada amb els veïns de dilluns a divendres: 964 21 61 
34.  No  obstant  això,  des  de  la  problemàtica,  s'està  treballant  en  una  campanya  de 
conscienciació en matèria de reciclatge.

L’AMPA Isidoro Andrés Villarroya va sol·licitar la instal·lació d'una porta xicoteta per a 
accedir els pares en extraescolars per l'av. Casalduch. Des del departament corresponent 
ens comuniquen que no és el procediment adequat per a demanar-ho. Ho ha de fer o bé el 
conserge o bé el director del centre per la via adequada.

També s’insisteix una vegada més en la possibilitat de podar els lledoners abans que 
caiguen els fruits, ja que embruten molt. Informen que l'operació de podes de lledoners es fa 
com una operació habitual de manteniment, cada diversos anys, ja que no cal fer podes més 
intenses i no és bo per als arbres.

L'AV SANT PAU, sobre la sol·licitud d'instal·lar un contenidor de fem al carrer Infants 
una vegada més, informa que ja han respost diverses vegades a aquesta i indica que hi ha 
altres contenidors pròxims. 

3r - DESPATX EXTRAORDINARI

             Com que no hi ha cap assumpte de despatx extraordinari, es passa al punt següent 
de l’ordre del dia.
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             4t - PRECS I PREGUNTES

AV MAESTRÍA

El Sr. López presenta un escrit amb la relació de peticions realitzades per registre i 
de les quals no han obtingut resposta, per la qual cosa sol·licita que s'insistisca respecte 
d'això.

19/11/2019-2019-E-SE-8124:  Sol·liciten  una  reunió  amb  el  regidor  de  Mobilitat 
Sostenible i Ús de l'Espai Públic, Jorge Ribes Vicente. El motiu de la reunió és tractar els 
problemes de seguretat viària, la mobilitat i l’accessibilitat en l'entorn del barri de Maestría, 
en concret en la zona de la “superilla”, República Argentina i Jacinto Benavente.

04/04/2019-2019-E-SE-2044: Instar l'Ajuntament a remodelar (o afegir) els passos de 
vianants  i  encreuaments  al  carrer  República  Argentina  per  a  complir  normatives 
d'accessibilitat i normatives de seguretat viària. Per exemple: actualment hi ha problemes de 
visibilitat  (tant per a vianants com per a vehicles)  en tots els encreuaments amb carrers 
perpendiculars que entren o ixen de República Argentina. També falten passos de zebra i/o 
són inadequats, igual que els rebaixos.

04/04/2019-2019-E-SE-2043: Instem l'Ajuntament a realitzar una revisió exhaustiva 
de la seguretat viària i l’accessibilitat del carrer Jacinto Benavente, en especial a l'altura de 
l'encreuament  amb  el  carrer  Figueroles.  Els  encreuaments,  passos  de  zebra,  rebaixos, 
parades d'autobús, límits de velocitat, etc., eren adequats i es trobaven definits quan aquest 
carrer era secundari i d'únic sentit, però actualment es tracta d'un eix principal de circulació i 
de doble sentit en l’encreuament esmentat en concret.

04/04/2019-2019-E-SE-2042: Instar l’Ajuntament a millorar l’accessibilitat del passeig 
central  del Parc Oest per a adequar a la normativa l’accessibilitat existent en els rebaixos 
actuals. Els rebaixos actuals són estrets, amb pendent i es troben en mal estat.

04/04/2019-2019-E-SE-2039: Des de l’Associació de Veïns Maestría sol·licitem que 
al  carrer  Pare  Jofre  es  torne  a  asfaltar  el  lateral  que  discorre  pel  costat  de  l’Hospital 
Provincial a causa de l’estat que presenta la calçada. S’adjunta el plànol.

També sol·licita la instal·lació de pilons als cantons de la “superilla”. Comenta que 
són sabedors que fins al moment se n’ha denegat la instal·lació d’acord amb l’informe de 
bombers que diu que els vehicles d’emergències necessiten 5 metres de gir i per això, en 
cas d’una denegació nova, sol·liciten resposta a les preguntes següents:

- Fins a quin punt és imprescindible el requisit dels 5 metres quan des de la reforma 
els vehicles d’emergència que han d’entrar ho fan normalment en línia recta, en direcció 
contrària si és necessari?

- Com es compatibilitza aquesta negativa amb la falta de seguretat per als vianants 
que implica que els cotxes circulen lliurement sobre les voreres?

- Com podran disposar  els  vehicles  d’emergència  d’aquests 5 metres si,  com és 
habitual, hi ha cotxes aparcats damunt de les voreres que suposen un obstacle similar als 
pilons?

L'associació proposa com a alternativa la instal·lació dels pilons però reculats, és a 
dir, un poc més cap a dins del rastell (el que siga necessari) de manera que es respecten els 
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5 metres i no es contradiga l’informe. Si també es denega, sol·liciten resposta d'aquesta 
decisió.

Respecte  a  la  il·luminació,  comenta  que,  amb motiu  de la  pròxima renovació  de 
l'enllumenat  públic  de  la  ciutat,  sol·liciten  conéixer  els  nivells  d'il·luminació  (potència, 
lúmens...)  actuals i  els  que quedaran després del canvi,  respecte a República Argentina 
(entre Pare Jofre i Parc Oest), Jorge Juan, Lepant, Barrachina, Félix Breva (tots entre els 
dos trams que parteix República Argentina), Sidro Vilarroig, Pintor Camarón i Figueroles.

El Sr. López dona informació als presents respecte a l'auditoria realitzada amb motiu 
de la “gran illa”.

RAFAEL SERRANO RUIZ

Vol realitzar una queixa respecte al contacte que se'ls ha facilitat de la Policia Local, 
ja que mai poden accedir-hi perquè no agafen el telèfon. 

Comenta que la línia N7 durant la Magdalena no hauria d'entrar per l'av. València i sí 
per la Gran Via Tárrega Monteblanco.

Informa que una veïna del  carrer  Músic  Pascual  Asencio  reclama l'eliminació  del 
carril bici per damunt de la vorera. 

AMPA CEIP ANTONIO ARMELLES DOMÉNECH

El Sr. Ernesto comenta que el Col·legi Armelles serà remodelat i sol·licita informació 
sobre què passarà amb l'alumnat.

AV MARE DE DÉU DEL LLEDÓ

El Sr. Guillamón insisteix, com en vegades anteriors, que el local de l'associació no 
compleix la Llei d'accessibilitat (no té ascensor). 

Reclama la necessitat d’instal·lar un semàfor al carrer La Panderola, al costat de Lidl, 
ja que és molt perillós creuar.

AV SANT JAUME

Insisteix una vegada més en la necessitat d'instal·lar una paperera cendrer al centre 
cívic del grup.

També reclama la instal·lació al grup d'una font, una taula de ping-pong, aparells per 
a l’exercici de majors, etc.

Pregunta sobre la reunió amb el Sr. Toledo. La Sra. Puerta li comenta que va parlar 
amb ell i de moment no hi ha res més. El Sr. Toledo informa que no té cap problema per a 
reunir-se, però que no els informarà de res més respecte d'això perquè no té més notícies.

També informa el Sr. Ramos de la necessitat de podar els arbres del grup, així com la 
poda i neteja de les palmeres de la porta del centre cívic i el parc infantil.
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Comunica el Sr. Ramos que al camí Roquetes hi ha un solar on tiren molt de fem i 
caldria veure la possibilitat  de tancar-lo o posar-hi més contenidors. També informen que 
arreglen cotxes i hi tiren les restes d'oli.

Informa també que hi ha una persona que arregla cotxes al solar del camí d'accés al 
barri, a la primera casa, i que tiren les restes d'oli al pou.

El Sr. Ramos sol·licita una reunió amb Jorge Ribes, sobre el tema de l’autobús en la 
línia d'Almassora.

Informa que en l'entrada del grup hi ha un gran toll i que s’ha sol·licitat que s’arreglara 
durant més de 4 anys. Hi van anar els tècnics junt amb la tinent d'Alcaldia, però no s'ha 
donat cap solució. S’hauria d'obrir un dels desaigües que hi ha per a donar-li  solució. El 
tècnic va comentar la possibilitat d'asfaltar i fer desnivell.

AV LA ADUANA

El Sr. Sánchez comenta que al carrer Serra de Cazorla hi ha una branca trencada 
que penja d’un l'arbre i que no l’han retirada, fet que pot causar danys.

Sol·licita una vegada més que es repinten les ratlles en el semàfor.

Informa que ja han llevat les runes del solar dels grafits, i també han passat a revisar 
els fanals.

I quan són les vint-i-una hores i cinc minuts de la data indicada en l'encapçalament, 
com que no hi ha més assumptes a tractar, la presidenta alça la sessió, de la qual cosa, 
com a  secretària,  done  fe  i,  perquè  conste,  alce  aquesta  acta  que  firme  junt  amb  la 
presidenta de la Junta Municipal de Districte Sud.
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